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Abstract (en)
The invention relates to a method and an arrangement for the vertical continuous casting of metal in a hot-top mould with equal-level metal feeding.
The object on which the invention is based is to provide a method and an arrangement which make it possible, in the case of equal-level metal
feeding, to avoid asymmetric temperature gradients, turbulence and unusable metal volume. According to the invention, this object is achieved by the
fact that the equality of level of a metal melt in a hot-top mould and at the outlet opening of a melting furnace is produced by means of a launder (1)
which is passed through the upper region of the hot-top mould and, by means of outflow openings (10) in the side walls, establishes a connection
with the metal melt in the hot-top mould, the bottom of the launder (1) lying in a plane below the level of the outlet opening of the melting furnace
and below the upper edge of the hot-top mould. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren und eine Anordnung zum Vertikalstranggießen von Metall in einer Heißkopfkokille mit niveaugleicher
Metallzuführung. Der Erfindung liegt die Aufgabe zugrunde, ein Verfahren und eine Anordnung zu schaffen, die es ermöglichen, bei niveaugleicher
Metallzuführung unsymmetrische Temperaturgradienten, Turbulenzen und nicht verwertbares Metallvolumen zu vermeiden. Erfindungsgemäß
wird diese Aufgabe dadurch gelöst, daß die Niveaugleichheit einer Metallschmelze in einer Heißkopfkokille und an der Austrittsöffnung eines
Schmelzofens mit einer Gießrinne (1) hergestellt wird, die durch den oberen Bereich der Heißkopfkokille hindurchgeführt wird und die durch
Ausflußöffnungen (10) an den Seitenwänden eine Verbindung mit der Metallschmelze in der Heißkopfkokille herstellt, wobei der Boden der
Gießrinne (1) sich in einer Ebene unterhalb des Niveaus der Austrittsöffnung des Schmelzofens und unterhalb der oberen Kante der Heißkopfkokille
befindet. <IMAGE>
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